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Plenarna sednica 
Sednica br.02-22/09-06 
Priština, 27.aprila 2006.god. 
Zgrada Skupštine Kosova, 
sala za plenarne sednice 
 
    Z A P I S N I K 
 
Sednici su predsedavali Kolë BERISHA, predsednik Skupštine i Sabri HAMITI, član 
predsedništva. 
Predsedavajući je konstatovao da je  na sednici  prisutno 79 poslanika i otvorio rad sednice. 
 
 
    D N E V N I     R E D 
 
 

1. Usvajanje dnevnog reda, 
2. Usvajanje zapisnika sa plenarne sednice od 6 aprila, 
3. Prvo razmatranje razmatranje Nacrta zakona o unutrašnjoj reviziji, 
4. Razmatranje Nacrta zakona o arbitraži, 
5. Prvo razmatranje Nacrta zakona o reproduktivnom zdravlju, 
6. Razmatranje informavije Vlade Kosovo o sprečavanju pričjeg gripa, 
7. Razmatranje preporuke Parlamentarne Ad Hoc Komisije za medije za imenovanje 

članova Nezavisnog odbora za medije. 
 
 

Predsednik je informisao poslanike Skupštine o cilju i dnevnom redu ove sednice. 
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Za reč su se prijavili sledeći poslanici: 
 
Enver Hoxhaj, u ime Parlamentarne Grupe DPK je zahtevao da se u dnevni red ove 
sednice uvrsti kao hitno pitanje razmatranje Administrativnog uputstva Ministarstva za 
obrazovanje, nauke i tehnologije pri prištinskom univerzitetu. 
 
Gjylinaze Syla, u ime PG ABK je rekla da se na današnjoj sednici ne može razmatrati 
stanje pri prištinskom univerzitetu ali Skupština to pitanje može uvrstiti u dnevni red 
naredne sednice.  
 
Teuta Sahatçia, u ime Parlamentarne Grupe ORA je rekla da podržava zahtev 
Parlamentarne Grupe DPK za razmatranje stanja pri Univerzitetu Prištine, kao hitno 
pitanje. 
 
Alush Gashi, u ime Parlamentarne Grupe DSK je rekao da se ne treba politizovati 
pitanje obrazovanja. Opozicija može da uputi parlamentarno pitanje minstru 
obrazovanja i da ga pozove na interpelaciju. Za razmatranje ovog pitanja na Skupštini 
predhodno treba izvršiti potrebne pripreme. 
 
Ferid Agani, u ime Parlamentarne Grupe “Za integraciju” je rekao da podržava 
zahtev Parlamentarne Grupe DPK. On je zahtevao da se sastanu dva predsednika 
Parlamentarnih grupa kako bi se dogovorili o proceduiranju ovog pitanja. 
 
Hydajet Hyseni, je ponovio pitanje parlamentarnih pitanja, koje je ranije uputio, ali 
nije dobio nikakav odgovor. On je zahtevao da na narednoj sednici daju odgovore 
dotični minsitri na postavljena pitanja. 
 
Xhavit Haliti je zatražio objašnjenje RAT-a u vezi upotrebe frekvencija mobilne 
telefonije u regionu Peći. On je upitao ministra unutrašnjih poslova zašto ne 
podržavaju RAT za uklanjanje ilegalnih antena? 
 
Nakon diskusija, predsedavajući je stavio na glasanje zahtev Parlamentarne Grupe 
DPK da se uvrsti u dnevni red zahtev za raspravljanje situacije na Univeritetu Prištine i 
rezultat je sledeći: 
 
    Za............................29 
    Protiv.......................47 
    Uzdržanih................  4 
 
Predsedavajući je konstatova da Skupština  većinom glasova nije usvojila zahtev PG 
DPK da se uvrsti u dnevni red sednice  rasprava o situaciji na prištinskom univerzitetu.  
 
 
1. Usvajanje dnevnog reda  

 
Skupština je usvojila dnevni red ove sednice u predloženoj formi. 
 
2. Usvajanje zapisnika plenarne sednice od 6.aprila 2006.god. 
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Zapisnik sa plenarne sednice od 6, aprila 2006.godine je usvojen bez primedbi. 
 
3. Prvo razmatranje Nacrta zakona o unutrašnjoj reviziji 

 
 

Predsedavajući je pozvao predlagača da obrazloži ovaj Nacrt zakona pred 
poslanicima Skupštine. 
 
Ministar Haki Shatri, u ime Vlade Kosova obrazložio je potrebu za normiranje ove 
oblasti sa novim zakonom. 
U nastavku ministar Shatri je objasnio materiju, objektive, način realizacije, budžetsku 
delotvornost, kao i ključne faktore za sprovođenje ovog Zakona.  
 
Nakon obrazloženja ministra Shatri, predsedavajući je otvorio diskusiju za njegovo 
razmatranje u načelu. 
 
Mišljenja, primedbe i sugestije u vezi ovog Nacrta zakona su izneli poslanici: Naser 
Osmani, Gani Koci, Mazllum Kumnova, Husnija Bešković, Nazim Jashari i 
Ferid Agani, koji su priloženi stenogramu. 
 
Nakon diskusija, predsedavajući  je stavio na glasanje usvajanje ovog Narta zakona i 
rezultat je sledeći: 
 
   Za.....................62 
   Protiv.................1 
 
Predsedavajući je konstatovao: Skupština Kosova je većinom glasova  usvojila u 
načelu Nacrt zakona o unutrašnjoj reviziji. 
Skupština je zadužila pojedine komisije i Komisiju za budžet i finansije-odgovornu-
izvestilačku  komisiju da razmotri ovaj nacrt zakona i u toku dva meseca dostavi 
Skupštini izveštaj za usvajanje. 
 
4. Razmatranje Nacrta zakona o arbitraži 

 
Predsedavajući je pozvao sponzora da obrazloži ovaj Nacrt zakona pred poslanicima 
Skupštine. 
 
Zamenik premijera Lutfi Haziri, u ime vlade Kosova je obrazložio potrebu 
normiranja ove oblasti sa novim zakonom. 
U nastavku on je  objasnio materiju, objektive, strukturu, način realizacije kao i 
budžetske implikacije za sprovođenje ovog Nacrta zakona. 
Nakon obrazloženja zamenika premijera Lutfi Hazirija, predsedavajući otvorio 
diskusiju za njegovo razmatranje u načelu. 
 
Svoja mišljenja, primedbe i sugestije  na ovaj Nacrt zakona  su dali poslanici: Sadudin 
Berisha, Nerxhivane Dauti, Husnija Beshkoviq, Nazim Jashari, Ramadan  
Kelmendi i Lumnije Hyseni koji su priloženi stenogramu. 
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Nakon diskusija, predsedavajući je stavio na glasanje usvajanje ovog nacrta zakona. 
Rezultat je sledeći: 
 
    Za..........................66 
    Protiv....................  1 
 
Predsedavajući je konstatovao: Da je Skupština Kosova sa većinom glasova usvojila u 
načelu Nacrt zakona o arbitraži. 
Skupština je zadužila posebne komisije i Komisiju za pravosuđe, zakonodavstvo i 
ustavni okvir-odgovornu komisiu-izvestilačku za razatranje ovog Nacrta zakona i da u 
toku od dva meseca uputi Skupštini 
izveštaj za razmatranje. 
 
 
5. Razmatranje Nacrta zakona o reproduktivnom zdravlju 

 
Predsednik je pozvao sponzora da pred poslanicima Skupštine Kosova obrazloži ovaj 
Nacrt zakona. 
 
Ministar Sadik Idrizi, u ime Vlade Kosova je obrazložio potrebu za normiranje ove 
oblasit sa novim zakonom. 
U nastavku ministar Idrizi je objasnio materiju, objektive, strukturu, način realizacije, 
kao i bedžetske implikacije u sprovođenju ovog Nacrta zakona. 
Nakon obrazloženja, predsednik je otvorio diskusiju za njegovo usvajanje u načelu. 
 
Svoja mišljenja i sugestije u vezi ovog Nacrta zakona su dali poslanici: Nurishahe Hulaj, 
Teuta Hadri, Zylfije Hundozi, Špresa Murati, Fatmire Mullhaxha-Kollçaku, Ferid 
Agani, Fehmi Vula i Flora Brovina, koji su priloženi stenogramu. 
 
Nakon ovih diskusija, predsednik je stavio na glasanje ovaj Nacrt zakona. 
Rezultat je sledeći: 
 
    Za......................64 
    Protiv...............  1 
 
Predsednik je konstatovao: Skupština Kosova je sa većinom glasova usvojila u načelu 
Nacrt zakona o reproduktivnom zdravlju. 
Skupština je zadužila posebne komisije i Komisiju za zdravstvo, rad i socijalno staranje 
– odgovornu-izvestilačku komisiju da razmotre Nacrt zakona u roku dva meseca i 
dostavi Skupštini izveštaj za usvajanje. 
 
6. Razmatranje informacije Vlade Kosova za sprećavanje  
   ptičjeg gripa 
 
Predsedavajući je pozvao predstavnika Vlade Kosova da informiše poslanike 
Skupštine Kosova o preduzetim merama za sprečavanje ptičjeg gripa. 
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Ministar Sadik Idrizi je pred poslanicima Skupštine govorio o aktivnostima 
Ministarstva za zdravstvo za sprečavanje pričjeg gripa. U nastavku on je govorio o 
poreklu ptičjeg gripa kao i opasnosti širenja  smrtonosnog po ljude virusa H5N1. 
Ptičji grip se pojavio u nekoliko zemalja oko Kosova. S toga Vlada Kosova je 
preduzela neophodne mere za sprečavanje bolesti: formirala je Krizni štab na 
centralnom nivou kao i lokalne štabove. 
Ministarstvo za zdravstvo u saradnji sa Insitutom za javno zdravlje je usvojilo akcioni 
plan za sprečavanje pandemije. Objavljeno je i raspodeljeno dvadeset hiljada brošura 
(na oba jezika) u cilju informisanja građana o opasnosti i zaštiti od ove bolesti. 
Osposobljeni su zdravstveni radnici, pripadnici PSK i KZK u cilju pružanja eventualne 
pomoći građanima pogođenim ovom bolesti. U slučaju pojave bolesti Vlada će zatražiti 
pomoć međunarodnih zdravstvenih organizacija . Takođe je uspostavljena saradnja sa  
Minsitarstvom za poljoprivredu za sprečavanje ove bolesti. 
 
Zamenik misistra Tomë Hajdaraj je informisao poslanike Skupštine o preduzetim 
aktivnostima Ministarstva za poljoprivredu za sprečavanje pričjeg gripa. Minsitarstvo je 
23 septembra donelo Adminsitrativno uputstvo i na osnovu istog putem Agencije za 
ishranu je zatražilo pomoć SPGS za rezervisani deo, koji se saglasio sa našim 
zahtevima i potpisao Administratvno uputstvo 32/2005. 
Ministarstvo je pripremilo emergentni program i uvelo zabrane uvoza hrane živinskog 
porekla, od zavisnosti od datuma i zemalja gde je pojavljena po svetskoj zdravstvenoj 
organizaciji i svetskoj organizaciji za ishranu. Vlada Kosova je izdvojila sredstva od 392 
hiljada i 425 evra za kupovinu odgovarajuće aparature.  
Obavili smo analize uzoraka , gde od 561 slučajeva pri Institutu veterinarstva i isharane 
Kosova i svi su se pokazali negativni. 
Informisanju je pridata naročita pažnja i raspodeljeno je deset hiljada brošura, 
prospekta i postera, snimljena su dva TV filma. 
Takođe je obavljena ponovna inspekcija magacina u kojim je koncentrisana znatna 
količina prehrambenih artikala živinskog prekla i 270 uzoraka je negativno rezultiralo. 
Za sprečavanje ove bolesti preduzete su mere za dezinfekciju graničnih prelaza. 
Pripremljeni su emergentni planovi i programi za sprečavanje ptičjeg gripa. Potrebno je 
još 17 miliona evra , koje smo tražili od Svetske Banke, ali još uvek nismo dobili 
odgovor. 
 
Svoja mišljenja, primedbe i sugestije i u vezi sprečavanja hemoralgične groznice su dali 
poslanici: Fehmi Vula, Teuta Hadri, Zylfije Hundozi, Fatmire Mulhadža-
Kolçaku, Xhevdet Bislimi, Bajram Rexhepi, Nurishahe Hula, Behxhet 
Brajshori, Gjylinaze Syla, Rifat Krasniq i Flora Brovina koji su priloženi 
stenogramu. 
 
Na kraju rasprave ministar Sadik Idriz i zamenik Tomë Hajdaraj su odgovarali na 
pitanja i pimedbe poslanika. 
 
Predsednik je konstatova: Skupština Kosova je usvojila informaciju Vlade Kosova za 
sprečavanje ptičijeg gripa sa primedbama i sugestijama poslanika. 
 
7.Razmatranje preporuke Parlamentarne Ad Hoc komisije za imenovanje 
članova Nezavisnog odbora za medije 
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Predsednik je pozvao predstavnika ove komisije da pred poslanicima 
Skupštine.obrazloži preporuku. 
 
Sabri Hamiti, predsednik Parlamentarne Ad Hoc Komisije (od 17 članova) za 
imenovanje članova Nezavisnog odbora za medije, je rekao da četiri (4) člana koje je 
komisija preporučila Skupština su izabrani od osam (8) koje je predložilo civilno 
društvo. Komisija je radila sa koncenzusom. Obavljeno je tajno grasanje i uvršteni su 
na osnovu broja glasova koji su dobili. 
On je pozvao poslanike da prihvate predložene kandidate.  
 
Predsednik je stavio na glasanje preporuku Parlamentarne Ad Hoc Komisije u 
sledećem sastavu: 
 
 1.Filloreta Bytyqi, 
 2.Milena Đerić, 
 3.Ilir Dugolli, 
 4.Isuf Berisha 
 
Rezultat je sledeći: 
 
    Za.......................57 
    Protiv.................11 
    Uzdržanih...........6 
 
Predsednik je konstatovao: Skupština Kosova nije usvojila preporuku Parlamentarne 
Ad Hoc Komisije za imenovanje četiri člana Nezavisnog Odbora za Medije. 
 
 
Predsednik je konstatovao da je rad sednice završen u 14:15 minuta. 
 
 
 
 

Predsednik Skupštine Kosova 
Izradio:                                                                   Kolë BERISHA 
Sektor za plenarna i proceduralna pitanja  
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